
Zápis 
z jednání Rady Místní akční skupiny Svitava z.s. 22. ledna 2015 v kanceláři 

ředitelky Městské knihovny ve Svitavách  

 
 

Přítomní členové rady: Vladimír Buchta, Jaroslav Drozdek, Mgr. Iva Kumhálová, Mgr. Marta 

Bauerová (zastupující Městkou knihovnu ve Svitavách), Pavel Čížek (zastupující Mikroregion 

Svitavko), Zdeněk Kadlec (zastupující Mikroregion Brněnec), Ing. Julius Štaud 

 

 

Neomluveni: - 

Ostatní přítomní: Josef Halamka, Eduard Jedlička, Petr Škoda, DiS. 

 

Jednání zahájil předseda Vladimír Buchta ve 13,30 hodin. Přivítal přítomné a nechal schválit 

následující program jednání Rady uvedený na písemném pozvání: 

 

1. Zahájení a kontrola usnesení z poslední schůze Rady 

2. Vzájemné seznámení a rozdělení úseků působení v Radě MAS  

3. Informace o postupu a dalších úkolech pro Standardizaci MAS 

4. Stav zpracování Strategie MAS a jejím veřejném projednávání 

5. Zhodnocení valné hromady a zabezpečení plnění jejího usnesení 

6. Organizační záležitosti: 

 

- Opatření v souvislosti s účastí na projektu spolupráce 6 MAS s názvem „Společné 

využití praxe v oblasti evaluace strategií“ 

 

 

Ad 1) Kontrolu usnesení z předcházející schůze 8. 12. 2014 provedl předseda p. Buchta. 

Veškerá usnesení z této schůze byly plněny, Ad 5-d) - Opatření v souvislosti projektu 

spolupráce - Evaluace a monitoring strategií SCLLD  bude projednáno na dnešní radě. Ostatní 

projednané body programu byly buď bez připomínek schváleny, nebo vzaty Radou sdružení 

na vědomí.  

Usnesení: 

Rada vzala na vědomí informaci o kontrole a plnění jednotlivých usnesení 

z předcházející schůze. 

 

 

Ad 2) Předseda spolku Vladimír Buchta představil jednotlivé radní, kteří byli zvoleni na 

ustavující Valné hromadě konané 16. 12. 2014. Novými radními byli zvoleni: Vladimír 

Buchta, Ing. Julius Štaud, Jaroslav Drozdek, Mgr. Iva Kumhálová, Mikroregion Svitavsko – 

zástupce Pavel Čížek, Mikroregion Brněnec – zástupce Zdeněk Kadlec, Městská knihovna ve 

Svitavách – zástupce Mgr. Marta Bauerová. Po vzájemném představení radní diskutovali na 

téma, které se týkalo rozdělení jednotlivých činností pro rok 2015 a další vývoj fungování 

MAS.  

Usnesení:  

Rada vzala tuto informaci na vědomí. 

 

 



Ad 3) Manažer Jedlička podal informace o postupu a dalších úkolech pro Standardizaci MAS. 

Usnesení: Rada vzala informace na vědomí a ukládá sekretariátu MAS se touto 

záležitostí nadále zabývat. Termín pro Standardizaci byl určen usnesením Valné 

hromady. 

 

 

Ad 4) Projektový manažer Petr Škoda, podal zprávu o stavu Zpracování Strategie MAS A 

jejím veřejném projednání. Jelikož jsou mezi přítomnými i nově zvolení radní, kteří ještě 

nebyli se strategií seznámeni, projektový manažer jim ve stručnosti sdělil obsah Strategie 

komunitně vedeného místního rozvoje. Zmiňuje se o analytické, strategické a implementační 

části a také hovoří o postupech a jednotlivých činnostech při tvorbě této strategie. Dále podal 

informace o možnosti čerpání dotací v programovém období 2014-2020 v jednotlivých 

operačních programech. Apeluje na to, že Místní akční skupiny by se v následujícím dotačním 

období měly ucházet o výrazně vyšší alokace, než v období předcházejícím. Podpořeny by 

měly být i tzv. měkké projekty, které budou zejména zaměřeny na sociální oblast a 

vzdělávání. 

 

Pan Škoda dále sděluje jaký je stav veřejného projednávání strategie SCLLD. Místní akční 

skupina již několikrát vyzvala (písemně, formou webových stránek) aktéry v zájmovém 

území MAS k připomínkování strategie, ale zpětná vazba od účastníků byla velmi mizivá.  

 

Předseda spolku navrhl, aby se pracovní skupina, která byla sestavena pro zpracování 

strategie, intenzivně začala zabývat veřejným projednáváním strategie, v prvé řadě formou 

informačních schůzek na obcích se starosty a zástupci další organizací působících v daném 

území. Předseda se nabídl, že sestaví předběžný rozpis a časový harmonogram schůzek, které 

budou probíhat na obecních úřadech. Dále doporučuje stanovit termín setkání pracovní 

skupiny ke strategii a touto záležitostí se zabývat. 

Usnesení: Rada vzala na vědomí informaci o stavu zpracování strategie MAS a jejím 

veřejném projednávání a pověřuje předsedu spolku k zajištění svolání pracovní skupiny 

ke strategii a zpracování rozpisu a harmonogramu jednotlivých setkání se starosty a 

zástupci dalších organizací, působících na území MAS. O výsledku jednání na obcích 

bude podána informace na nejbližším zasedání Rady MAS. 

 

 

Ad 5) Předseda spolku podává informace o 12. Valné hromadě, která se uskutečnila 16. 12. 

2014 v zasedací místnosti Kulturního domu v Koclířově. Na valné hromadě se celkem sešlo 

22 zástupců s hlasem rozhodujícím. Hlavními body této schůze byly hodnotící zprávy o 

činnosti MAS v uplynulém programovém období 2009-2014, seznámení s pracovním 

návrhem Strategie komunitně vedeného místního rozvoje na období 2014-2020, zprávy o 

hospodaření MAS Svitava a plnění rozpočtu, schválení stanov. Dále se valná hromada 

zabývala volbou jednotlivých orgánů MAS a schválením zařazení členů MAS do zájmových 

skupin. 

 

Plnění úkolů z 12. VH: 

MAS Svitava předložila Stanovy a podle nich zvolené orgány spolku krajskému soudu 

k zápisu do spolkového rejstříku. Ostatní úkoly nadále trvají. 

 

Usnesení:  

Rada vzala na vědomí informace o průběhu 12. valné hromady a ukládá sekretariátu 

MAS dále pokračovat v plnění ostatních úkolů, které byly valnou hromadou uloženy. 



Ad 6) Posledním bodem jednání je Opatření v souvislosti s účastí na projektu spolupráce šesti 

MAS s názvem „Společné využití praxe v oblasti evaluace strategií“. Zprávu o navrženém 

opatření podává manažer spolku Eduard Jedlička. Přítomní obdrželi k tomuto bodu jednání 

písemný podklad o jednotlivých krocích v rámci opatření v pracovně právní oblasti. Manažer 

navrhuje provést předběžné jednání s bankou o poskytnutí úvěru k financování provozu MAS 

na přechodné krytí výdajů do proplacení dotací (režie MAS v novém programovém období a 

výdaje zmíněného projektu spolupráce). Dále pan Jedlička navrhuje svůj odchod z funkce 

hlavního manažera a doporučuje Výboru spolku (s vědomím Rady) podle článku VII. odst. 5 

Stanov vyhlásit výběrové řízení na dalšího pracovníka kanceláře MAS s nástupem nejdříve 1. 

března 2015. Veškeré písemné podklady k bodu Ad 6) budou přílohou k zápisu z dnešní rady.  

 

Usnesení:  

1. Rada souhlasí s opatřeními v pracovněprávní oblasti v souvislosti s účastí na projektu 

spolupráce šesti MAS s názvem „Společné využití praxe v oblasti evaluace strategií“ 

s účinností od 1. ledna 2015 podle písemně předložené zprávy 

2. Výbor spolku s vědomím Rady ukládá vyhlásit výběrové řízení na manažera MAS 

s požadavky uvedenými v předložené písemné zprávě. 

Termín: 1. února. Zodpovídá: předseda 

3. Výbor spolku ukládá jednat s financující bankou o poskytnutí provozního úvěru na 

přechodné krytí výdajů do proplacení dotací (režie MAS v novém programovém období 

a výdaje projektu spolupráce šesti MAS s názvem „Společné využití praxe v oblasti 

evaluace strategií“).  

 

Zapsal: Petr Škoda, DiS. 3. 2. 2015 

 

Ověřil: Vladimír Buchta, 6. 2. 2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


